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АННОТАЦИЯ: 

  

Сельское хозяйство России становится на путь экспортоориентированных производств. 
Импортозамещение в аграрном секторе уже сейчас начинает приносить хорошие результаты. Одним 
из крупнейших потребителей сельхозпродукции в мире является Китай. В статье рассматривается 
структура импорта сельхозпродукции из Китая и определяются наиболее перспективные направления 
сотрудничества Приморского края и Китая в области сельского хозяйства. В При морском крае созданы 
благоприятные условия для инвесторов. Особое внимание уделяется совместным программам 
развития животноводческого комплекса. Рассматриваются перспективы развития 
экспортоориентированных производств в рамках предприятий малого бизнеса. 

ОПИСАНИЕ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ: 

  
The prospects of development of cooperation of Primorye and China in the field of agriculture 

Volgina O.A. 1, Odiyako N.N. 1, Golodnaya N.Yu. 1 
1 Vladivostok State University of Economics and service 

  

Agricultural Russia takes the path of export-oriented industries. Import substitution in the agricul 
tural sector is already beginning to yield good results. One of the biggest consumers of agricultural 
products in the world is China. The article deals with imports of agricultural products from China and 
identifies the most promising areas of cooperation between Primorsky Kray and China in the field of 
agriculture. In Primorye, created favorableconditions for investors. Particular attention is paid to the 
development of joint programs of livestock complex. The prospects of development of export-oriented 
industries in the framework of small businesses. 
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